

NEW FIA INFECTION CONTROL PROTOCOL FROM THE WACKERSDORF COMPETITION

26 Aug 2020



Faced with the still significant prevalence of the SARS-CoV-2 coronavirus in the world, the FIA has decided to implement a new infection control protocol for access to circuits during FIA Karting competitions. It will be applied from the Wackersdorf (DEU) competition from 11th to 13th September 2020 and will also be in force in Lonato (ITA) from 2nd to 4th October and in Portimao (PRT) from 6th to 8th November.

To access the circuit (track, paddock and technical area), a COVID-19 PCR test with a negative result is mandatory. This test must have been carried out less than 96 hours before the arrival at the site of each competition. Blood tests are not valid as they do not reflect the positive or negative status of the subject at the time of entering the circuit facilities.

NOUVEAU PROTOCOLE SANITAIRE FIA À PARTIR DE LA COMPÉTITION DE WACKERSDORF

Face à l'activité toujours importante du coronavirus SARS-CoV-2 dans le monde, la FIA a décidé de mettre en place un nouveau protocole sanitaire pour l'accès aux circuits lors des compétitions FIA Karting. Il sera appliqué à partir de la compétition de Wackersdorf (DEU) du 11 au 13 septembre 2020 et sera également en vigueur à Lonato (ITA) du 2 au 4 octobre, ainsi qu'à Portimao (PRT) du 6 au 8 novembre.

Pour accéder au circuit (piste, paddock et zone technique), un test PCR COVID-19 avec un résultat négatif est obligatoire. Ce test devra avoir été effectué moins de 96 heures avant l'arrivée sur le site de chaque compétition. Les tests sanguins ne sont pas valables, car ils ne reflètent pas le statut positif ou négatif du sujet au moment de pénétrer dans les installations du circuit.

© Photo FIA

PARTNERS



Le CONT 

